
1 (2)

SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2020/21:927 Skånetrafikens extra kostnader

För att minska smittspridningen avråds skåningarna från att resa med 
kollektivtrafiken under coronapandemin när det finns andra möjligheter att ta 
sig till jobbet. För många är dock kollektivtrafiken det enda alternativet, och 
dessa pendlare är självklart beroende av att kollektivtrafiken fungerar.

Förra veckan meddelade Trafikverket att omfattande spårfel har upptäckts på 
Västkustbanan mellan Helsingborg och Lund, med följden att tågtrafiken 
reducerades till ett tåg i timmen med en maximal hastighet om 70 kilometer i 
timmen. Omdirigeringen av tågtrafiken till busstrafik har förutom stora besvär 
och förseningar för resenärerna också skapat stora utmaningar och kostnader 
för Skånetrafiken, som helt utan förvarning tvingats sätta in ersättningsbussar. 

Med anledning av detta vill jag fråga infrastrukturminister Tomas Eneroth:

 

Vilka åtgärder avser ministern att vidta för att Skånetrafiken ska kompenseras 
för dessa extra kostnader?

………………………………………

Boriana Åberg (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-12-09
Besvaras senast
2020-12-16 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


